

نموذج

موافقة الكلية والقسم العلمي على مشروع بحث مقدم للتدعيم من الجامعة ضمن برنامج الأبحاث القصيرة.

القسم	الكلية

اسم الباحث الرئيس	عنوان البحث

لا	نعم		
		هل تعتقد أن الباحث الرئيسي جاد في تحمل مسؤولياته البحثية؟	1
		هل تعتقد أنه سيحدث تعارض بين أداء فريق البحث لمشروعهم المقترح مع واجباتهم التدريسية والبحثية الأخرى.	2
		هل تعتقد أن الرحلات الداخلية أو الحقلية المقترحة في مشروع البحث ستؤدي إلى إخلال الباحثين بواجباتهم التدريسية إلى حد كبير؟	3
		هل يمكن اعتبار موضوع البحث من الموضوعات التي يهتم بها أحد مراكز البحوث المتخصصة في الكلية أو الجامعة؟	4
		ما هو البند الذي يندرج تحته هذا البحث في البرنامج الثالث و العشرين (اذكر رقم البند الرئيسي وفرع البند إن وجد)	5

يعتمد //

عميد الكلية

رئيس القسم

الاسم :

الاسم :

التوقيع :

التوقيع :

التاريخ :

التاريخ :

Form

Approval of the faculty and the scientific department on a research project submitted for consolidation of support from the university within the short research program.

Department	The College

Main researcher Name	
Research Title	

	YES	No
Do you think the main researcher is serious about carrying out his/her research responsibilities?		
Do you think that there will be a conflict between the research team's performance of their proposed project with their other teaching and research duties?		
Do you think that the demosticl or field trips proposed in the research project will lead researchers to significantly disrupt their teaching duties?		
Is a research topic of interest to a specialized research center in a college or university?		
What is the item under which this research falls in the twenty-third program (mention number of the main item and branch item if any)		

Approved,

Dean of the College	Head of Department
Name: Signature: Date:	Name: Signature: Date: